
                    PROTOKOLL KGFS STYRELSEMÖTE 

 
Tid:  2021-01-27 kl. 18:30 

Plats:   Teamsmöte  

Närvarande:  Ronny Norberg (RN), Johan Gometz (JG), Håkan Ågren (HÅ), Lars Juviken (LJ), 

   Gunilla Gustafsson (GG) och Jonas Lansing (JL)      

 

1.  LJ öppnande mötet. 

 

2.  RN valdes till sekreterare och GG till justeringsman. 

 

3.  Dagordningen godkändes. 

 

4.  Föregående protokoll 2020-12-21 godkändes.  

 

5.  Rapporter:           

 Resultatrapport (LJ) 

 Preliminärt negativt resultat på ca 10 000 kr på grund av inställd Kungsbackalek. 

 Preliminär budget 2021 ca + 50 000 kr. Förslag till slutlig budget görs i mars.  

 Multiidrott (JG) 

 Bordlades till nästa möte. 

 

  Övergångsregler och rapport möte med ÖIS 20/1 (RN) 

 Vi kan nu glädja oss åt att alla KGFS-föreningar har anslutit sig till policyn. 

 RN informerade om hans och Kenneth Carlssons möte med ÖIS. 

 Beslutades att på nästa ordförandemöte, besluta hur vi går vidare i dialogen med  

 Göteborgs elitföreningar. 

 

  HFFs spelarutbildning (RN) 

 RN informerade om HFFs digitala informationsmöten 12-13/1 för ledare, spelare och 

 föräldrar. Nästan alla föreningar hade deltagare på något/några av de fyra tillfällena. 

 Borde dock ha varit fler deltagare. 

 

 Kommunala uppdrag mot betalning (LJ) 

 Ingen ny information från Kommunen. Bordlades till nästa möte. 

 

 SvFFs riktlinjer från 22/1 och Kommunens 15/1 (LJ) 

 LJ har haft dialog med Ulrica Granfors. I samråd med henne beslutas att KGFS- 

 föreningarna följer SvFFs riktlinjer från 22/1. 

 Beslutades att RN går ut med info till ordföranden i föreningarna. 

 

  



 HFFs valberedning (GG) 

 GG informerade att trots flera påstötningar har KGFS inte lyckats få fram någon kandidat 

 till HFFs styrelse.  

     

6.    Domarfrågan (GG, JL) 

 Antalet domare i Kungsbacka har ökat men fortfarande brist på 11 mot 11-domare. 

        

 Alla inom KGFS betalar föreningsdomarnas utbildningskostnader. 

 

 HFF kommer genomföra speciella domarkurser för tjejer.   

        

 Vi ska fokusera på att stimulera och uppmuntra 9 mot 9-domarna så de fortsätter  

 som 11 mot 11-domare. GG och JL kommer att bistå föreningarnas domaransvariga. 

 

 Beslutades att KGFS centralt betalar föreningsdomarnas utrustning ca 1 100 kr/pp,  

 när utbildningen 11 mot 11 är klar och godkänd.   

       

 Beslutades att JL säkerställer att föreningsdomarna registreras i Fogis. 

 Beslutades att GG till nästa möte presenterar Kungsbacka Domarklubbs organisation 

 och rollfördelningen mellan domarklubben och HFF. 

        

 Beslutades att GG och JL till nästa möte tar fram förslag på rekommenderade 

 gemensamma arvoden för föreningsdomarna. 

                                

7.    Kungsbackaleken (LJ) 

 HFF har tilldelat KGFS ansvaret att arrangera året Kungsbackalek. 

        

 I årets arbetsgrupp ingår LJ, HÅ och JL.   

        

 Beslutades ha samma deltagaravgift i år som förra året. 300 kr/lag för 3 mot 3  

 och 600 kr/lag för 5 mot 5 oavsett hur många sammandrag laget deltar i. 

        

 Förra årets sju arrangörer tilldelas sammandragen i år och samtliga har accepterat 

 tilldelade helger. Cupkalendern för 2021 bifogas. 

  

8.      SvFFs förslag på minskning från 24 distrikt till 7-9 regioner (LJ) 

 HFF genomför tre informationsmöten, det sista 9/2.   

 Beslutades att bjuda in till ordförandemöte 7/3 för att få en helhetsbild vilken uppfattning 

 föreningarna har över den föreslagna organisationsförändringens för- och nackdelar. 

 Dessutom vilken region Kungsbacka vill tillhöra om regionorganisationen genomförs. 

 Till mötet kan varje förening förutom ordförande även representeras av ytterligare 1- 2 

 personer. 



 

       

                             

      

 

 

11.  Datum för nästa styrelsemöte fastställs senare.  

 

12.   LJ avslutande mötet. 

 

 

 

Ronny Norberg   Gunilla Gustafsson 

sekreterare    justeras 

 

 


